



Transfer head VA / Transferkopf VA for / für 919 IC Autosampler plus with / mit Rack 6.2041.490

- 1 Needle holder / Nadelhalter**
- 2 Fastening screws / Befestigungsschrauben**
- 3 Transfer head VA / Transferkopf VA (6.1458.080)**
- 4 Nut / Mutter**
- 5 Retaining plate / Rückhalteplatte**

EN

Mounting the transfer head VA

If the sample rack (6.2041.490) is used in combination with the 919 IC Autosampler plus, the transfer head (6.1458.080) has to be installed.

1. Loosen the fastening screws [2] and remove the installed transfer head [3].
2. Remove the needle holder [1] from the transfer head and then attach to the new transfer head.
To do so, loosen the nut [4] on the underside of the transfer head and tighten it again.
3. Insert the new transfer head into the holder and secure in place with the fastening screws.
4. In the **viva** control software, **189** mm must be entered as the value for the axial distance.
5. Remove the retaining plate [5] from the 919 IC Autosampler plus.

DE

Transferkopf VA montieren

Wird das Probenrack (6.2041.490) mit dem 919 IC Autosampler plus kombiniert, muss der Transferkopf (6.1458.080) montiert werden.

1. Die Befestigungsschrauben [2] lösen und den bestehenden Transferkopf [3] entfernen.
2. Den Nadelhalter [1] vom bestehenden Transferkopf demontieren und anschliessend an den neuen Transferkopf montieren.
Dazu die Mutter [4] lösen / anschrauben unterhalb des Transferkopfs.
3. Den neuen Transferkopf in die Halterung einsetzen und mit den Befestigungsschrauben anschrauben.
4. In der Steuersoftware **viva** muss der Achsenabstand mit dem Wert **189** mm eingetragen werden.
5. Die Rückhalteplatte [5] vom 919 IC Autosampler plus entfernen.